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Referat	FAU	møte	Sandved	skole		

Dato:	05.12.2016	

Tid:	18:00	–	19:30	

Til	stede:		

1a	 	 2a	 x	 3a	 		 4a	 x	 5a	 x	 6a	 x	 7a	 x	 SFO	1	 x	

1b	 	 2b	 x	 3b	 x	 4b	 x	 5b	 x	 6b	 x	 7b	 x	 SFO	2	 x	

1c	 x	 2c	 x	 3c	 x	 4c	 x	 5c	 	x	 6c	 		 7c	 	x	 	 	

1d	 		 2d	 	x	 3d	 		 4d	 	x	 	 	 	 	 	 	 	 	

	

Fra	skolen:	Rektor	Siri	

Forfall:	1a,	1b,	1d,	3a,	3d,	6c	

Referent:	Leif	Johannes	Omland	

	

Sak	 	 	

1. 	 Velkommen	

	

	

2. 	 Info	fra	skolen	

	

”Takk	for	lysfesten.”	Hilsen	inspektør	Egil.	Skolen	satte	pris	på	den	
gode	dugnadsinnsatsen	fra	alle	frivillige.	Til	neste	år	er	det	i	tillegg	
et	ønske	fra	skolen	om	møte	i	forkant	der	man	går	gjennom	
enkelte	detaljer,	som	hva	skal	det	vaskes	med,	hvor	ligger	ting	osv.	

Trafikk:	Foreldre	møter	hver	morgen.	Punktlig.	Et	lite	trafikkuhell	i	
forrige	uke.	Rektor	har	meldt	sak	på	nytt	om	dårlig	lys	på	
parkeringsplassen	(også	bydelsutvalget	har	ønske	om	mer	lys).	
Nytt	oppslag	på	hjemmesiden	om	trafikk.	Rektor	kontaktet	politiet,	
med	forespørsel	om	at	politiet	kan	være	med	og	stoppe	blant	
annet	syklister	uten	lys	og	refleks.	De	kunne	ikke	før	jul,	men	blir	
med	over	nyttår.	Fortsatt	noe	forvirring	på	parkeringsplassen.	
(Kommunen	+	Kjartan	har	vært	på	befaring,	men	kommunen	
kunne	ikke	gi	svar	om	vi	får	lov	til	å	merke	opp	og	om	kommunen	
dekker	kostnadene.	Barnehagen	ikke	helt	enig	i	valg	av	plassering	
for	kiss’n’drive.)	

Skolen	har	et	godt	samarbeid	med	ungdomskolen	angående	
syklister	og	nestenulykker,	og	ønsker	tilbakemelding	fra	
trafikkvaktene	om	farlige	hendelser.	

Foreldreundersøkelsen.	71%	av	foreldrene	har	svart	per	i	dag.	
Utvider	fristen	noen	dager.	(begrepsforvirring	hos	noen	om	PIN-
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kode	og	brukernavn).	Møte	på	nyåret	med	presentasjon	av	
resultatene,	som	i	fjor.	

Tilbakemelding	fra	Annichen	og	SFO:	Alle	har	svart	om	juleferien.	

Leirskole	2016/2017:	Ikke	endelig	besluttet	enda,	men	det	ser	ut	
som	om	kommunen	vedtar	leirskole.	Da	vil	skolen	i	så	fall	bestille	
plasser.	Skolen	kommer	tilbake	med	mer	info	ved	endelig	
bekreftelse.	

Nasjonale	prøver.	Skolen	ønsker	å	presentere	resultater	og	
eventuelle	tiltak	på	FAU-møte	over	nyttår.	

Annet:	Det	blir	adventssamling	i	kirka	på	onsdag	førstkommende,	
og	godt	faglig	opplegg	utenom	for	dem	som	ikke	skal	der.	
Ukeplaner	og	faglig	arbeid	prioriteres	ellers	høyt	i	førjulstida,	med	
vanlig	skole	til	siste	dag.		

Juletreet	har	visnet...	

Vikarsituasjonen.	(spørsmål	fra	FAU).	Skolen	budsjetterer	med	en	
vikarpott.	Lærere	og	pedagoger	vikarierer	og	tar	vikartimer.	Men	
det	er	ikke	alltid	behovet	dekkes	ved	mye	sykdom.	Hvert	trinn	
organiserer	plan	A,	B	og	C	ved	sykdom,	mens	skolen	gjør	grep	
dersom	noen	trinn	blir	mer	rammet	enn	andre.	

Skolen	tar	gjerne	imot	spørsmål	i	forkant	av	FAU-møter.	

3. 	 Leirskole	for	16/17-
kullet	

Besvart	av	rektor	i	pkt	2		

4. 	 FAU-aktiviteter	

	

Trafikkvakt	
(delvis	diskutert	i	pkt	2).	
-	Ønske	om	oppdatert	beskrivelse	av	trafikkvaktoppgave.	For	
eksempel	at	vakten	bør	stå	i	midtrabatten.	FAU-leder	laget	et	skriv	
i	etterkant	av	uhellet	i	forrige	uke.	
-	ønske	om	fareskilt:	”skolebarn”.	
	
Foreldreundersøkelsen.	Ønske	om	å	legge	ut	resultater	trinnvis	på	
nettsidene.	Skolen	synes	det	var	en	god	ide,	men	har	ikke	gjort	noe	
med	det.	Evalueringsmøte	i	etterkant	med	representanter	fra	FAU.	
Interesserte	FAU-medlemmer	tar	kontakt	med	leder.	
	
Leksefri	skole.	Ingen	har	meldt	seg	til	arbeidsgruppe	(jf.	forrige	
referat),	FAU	legger	saken	død.	
	
Ønske	fra	fau-representant	om	mulighet	for	å	kunne	gjøre	lekser	
på	SFO	(ikke	leksehjelp).	Fra	i	fjor:	ønske	fra	skolen	om	at	foreldre	
deltar	i	leksene.	Det	kreves	at	voksne	er	tilgjengelige.	
	
Mobbefriutvalg	(KFU).	Ikke	satt	i	gang	enda.	
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Lysfest:	Prosjektgruppe	skriver	rapport	i	erfaringssamlinga.	Møte	
med	skolen	om	detaljer	i	forkant.	
	

7.	 Eventuelt	 	
Skolefotografering.	Noen	foreldre	har	reagert	på	den	høye	prisen	
på	skolefoto.	FAU	diskuterte	saken	i	fjor	og	vurderte	flere	tilbud.	
Valget	falt	på	nåværende	fotograf	blant	annet	på	grunn	av	gratis	
skolekatalog	og	aktiv	bestilling.	Per	Morten	undersøker	priser	hos	
andre	fotografer.	
Det	er	også	ønske	om	en	oppsamlingsdag.		
	
Spørsmål	om	vikarer,	nasjonale	prøver	besvart	av	rektor	(pkt	2).	
	

Neste	FAU-møte	mandag	9.	januar	kl	18.00-19.30.	


